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Regelwoord 

Bij woorden die eindigen op  lijk of ig hoor je luk of ug,  

maar schrijf je lijk of ig.  

 

De afspraak geldt voor woorden zoals: 

lelijk  deftig  feestelijk 

eerlijk  geweldig keurig 

 

Inhoud doosje: 

aandachtig gierig landelijk onrustig 

begrijpelijk haastig lastig pijnlijk 

deftig heerlijk makkelijk rustig 

eindelijk hopelijk moedig spoedig 

enig jarig moeilijk tijdelijk 

gevaarlijk keurig mogelijk vrolijk 
 

Dicteewoorden (door pappa of mamma) 

1. Kies 10 woorden uit het doosje.  

2. Maak daar een zin mee. 

3. Herhaal het woord dat moet worden opgeschreven.  

 

 


